
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1155

Vil ministeren kommentere artiklen fra TVSYD bragt den 3. april 2020: ”Bunken af straffe-

sager vokser og vokser” (https://www.tvsyd.dk/covid-19/bunken-af-straffesager-vokser-

og-vokser)? Vil ministeren herunder redegøre for, hvilke muligheder der er for at fremme

sagerne elektronisk, videoretssager med mere? Vil ministeren endvidere redegøre for,

hvilke typer sager man kan fremme ved brug af elektroniske midler, og om der er typer af

sager, som kan afgøres administrativt? Endelig vil ministeren oplyse, når genåbningen af

Danmark skal tilrettelægges, om dette er et område, ministeren vil prioriterer som noget

af det første?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 8. april 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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